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Hei
Etter møte vi hadde med BG 21. desember fikk vi diskutert saken godt, og det kom fram
opplysninger som var ukjent for oss. Ørland kommune har blant annet foretatt planavklaring i denne
saken i brev av 1.Juli 2020 
Det er et klart ønske fra ordfører, varaordfører og undertegnede at dette må løses så raskt som mulig
og det har vi nå mulighet til iht. vårt delegasjonsreglement. Dette med utgangspunkt i at dette dreier
seg om en midlertidig dispensasjon som skal kunne behandles etter plan‐ og bygningsloven § 19‐3
Jeg reagerer sterk på at administrasjonen sier at dette gjelder kun " kurante saker"
Administrasjonen mener da at i dette tilfellet er det ikke en kurant sak og dermed andre
retningslinjer som gjelder. Når politisk ledelse er så klare i sin tale som vi er her, hvorfor lytter da
ikke administrasjonen til oss? Hvem av oss er det som har den reelle utøvende makta?
Jeg synes nå det er på høy tid at vi får denne saken på skinner igjen. Det er tross alt den største
bedriften med mest verdiskapning vi snakker om. Skal vi rote det slik til at de flagger ut?
Nå mener jeg at nok er nok.
Håper på en løsning før nyttår.
Hilsen Finn Olav
 


